
Referat af bestyrelsesmøde d. 18 December 2018 

Deltagere : Leo Grønvall, Jørn Møldrup, Brian Lund, Inviteret Jens Peder 

 

 

Vandrådets formand Jens Peter var inviteret for at vi kunne få belyst deres arbejde, samt at få vendt 

de forskellige problematikker der er opstået i forbindelse med vandværkets udvidelse. 

Vandrådet stå 100% bagved de dispositioner der er foretaget af bestyrelsen, og stå naturligvis til 

rådighed ifm yderligere spørgsmål bestyrelsen måtte have. 

 

Det er ligeledes besluttet at vi melder os ind i Danske Vandværker, dette sørger Jørn for. 

 

Der foretages nogle ændringer i vandværkets måde at arbejde på således at formalia er 100% i 

orden fremfor kun 99%. 

Vandværket opretter deres egen mailadresse, således at alle mails der sendes ud er fra vandværkets 

egen mail og ikke fra Danepork. 

Alle bestyrelsesreferater kommer i fremtiden til at være synlige på vandværkets hjemmeside. 

 

Vores regulativ og takstblad skal ændres således at de tilpasses i forhold til at vi på næstkommende 

generalforsamling er forberedt på at der forhåbentlig stemmes en ændring af vores 

selskabskonstruktion igennem fra I/S til Amba. 

 

Eurofins tester også for DMS og Triazol i henhold til indstilling fra Vejle Kommune. 

 

Det er ligeledes besluttet at alle vandmålere i fremtiden skal være vandværkets ejendom. Det er 

endnu ikke besluttet om vi skal gøre det gældende for den seneste udskiftning her i efteråret 2018. 

 

Vi skal have igangsat landmåling af de forandringer der er sket ift vores udvidelse, samt også have 

forberedt tinglysningsdokumenter på jord og ejendom hvor vandværkets installationer er og bliver 

placeret. Leo tager sig af dette. 

 

Bestyrelsen har besluttet at invitere Jens Peder fra vandrådet til næstkommende generalforsamling i 

marts 2019. 

 

 

Referent : Brian Lund   


